
                                                                                                                                                                    

Enkel fråga - Rörberg

Till Erik Holmestig 

Det har hänt en del rörande Rörbergs flygplats efter beslutet att lägga ner flygplatsen.

I januari i år beslutade majoriteten att Gävle kommun skulle tillhandahålla mark och bekosta 
en helikopterlandningsplats. Vi i oppositionen ville återremittera ärendet då vi ansåg det 
otillräckligt utrett, men vi röstades ner. Fyra miljoner ( +/- 20%) skulle tas som en del i 
exploateringsprojektet på Rörberg. Bygget skulle starta under tertial 1 2019 och vara 
avslutat under tertial 3. 

Efter detta beslut har detaljplanen att göra om Rörberg till verksamhetsmark blivit klar, men 
ännu inte vunnit laga kraft då den är överklagad till Mark- och miljööverdomstolen. Den 
tilltänkta exploatören har dragit sig ur affären och helt nyligen har Försvarsmakten visat 
intresse för att Rörberg ska vara kvar som flygplats. De flygklubbar som har sin verksamhet 
på Rörberg har anmält intresse att köpa flygplatsen.

1. Vad hände med helikopterlandningsplatsen?
2. Avser majoriteten att göra ett omtag och föra samtal med de som nu anmält intresse att 

bevara Rörberg som flygplats? 
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